
�Břeclavské�koupaliště�zahájilo�sezonu�

Aktuální informace  

o krytém bazénu, koupališti 

nebo zimním stadionu

naleznete na novém webu

www.tereza-breclav.czwww.alcaplast.cz

V době uzávěrky Radnice vrcholily přípravy letního koupaliště. Oba bazény a brouzdaliště pracovníci Terezy Břeclav napouštěli už na kon-
ci května tak, aby bylo vše připraveno na letní sezonu, která odstartovala začátek června. Návštěvníci letos mohou na koupaliště zamířit už 
od půl osmé ráno. Za vstup dají dospělí 60 Kč, děti, studenti senioři a ZTP 45 Kč. Za rodinné vstupné (2 dospělí + max. 4 děti) zaplatíte 160 Kč. 
Vozíčkáři + 1 osoba doprovod a děti do 1 roku mají vstup zdarma. Zdarma zůstává také tobogán a skluzavka. Za ranní a večerní kondiční pla-
vání zaplatí děti, studenti, senioři a ZTP 30 Kč, dospělí 40 Kč.  (dav) 
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Aktuality a fotoreportáže
z Břeclavi naleznete na

@mestobreclav

Modernější, lépe fungující, přehlednější a pěknější. Přesně tako-
vá by měla být nová podoba webu Městského úřadu Břeclav. Jak se 
úkol podařilo splnit, mohou návštěvníci stránek www.breclav.eu 
posoudit již od 11. května.

"Původní web, spuštěný na 
konci roku 2014, mnoho pochva-
ly nesklidil. Informací obsahoval 
sice spoustu, ale cesta k nim byla 
někdy trnitá, vyhledávání nefun-
govalo dostatečně a vlna kritiky 
se snesla i na grafickou podobu. 
Proto jsme přistoupili k redesignu, 
který měl hlavní problémy elimi-
novat," vysvětlil motivaci změn 
tajemník břeclavské radnice Zde-
něk Opálka. Nevytvářely se ale 
nové webové stránky, využil se 
stávající redakční systém.

Nepřehlédnutelnou změnou 
je celkový grafický design. Dru-

hou zásadní změnou je struktura 
webu podle služeb, které svým 
radnice občanům poskytuje. "Ob-
čan nemusí vědět, že například 
vyřízení nového občanského 
průkazu má hledat pod odborem 
správních věcí a dopravy. Proto 
jsme sestavili web obráceně - ná-
vštěvník nejprve najde službu, 
kterou potřebuje, a u ní se dozví 
vše potřebné - jaké podklady po-
třebuje, jaké se platí poplatky, kdo 
jeho záležitost vyřídí, kde přísluš-
ného úředníka najde a jaký je na 
něj kontakt," vysvětluje filosofii 
internetových stránek Ivan Kej-

ík, vedoucí odboru kanceláře ta-
jemníka.

Nový web také reflektuje ne-
dávnou úpravu interiéru radni-
ce, při které dostalo každé patro 
budovy jinou barvu. Stejné barvy 
jsou přiřazeny i k popisu jednot-
livých služeb na webu. Pokud je 
například sekce Živnosti a pod-
nikání označena na webu žlutým 
proužkem, najde občan příslušné 
úředníky ve žlutém, tedy I. patře.

Zatímco původní web měl 
oslovit místní i návštěvníky měs-
ta, nová podoba je prioritně za-
měřena na potřeby Břeclavanů. 
Informace pro návštěvníky jsou 
zde také, ale v blízké budoucnosti 
by je měl nabízet především zcela 
nový web Turistického informační-
ho centra. Obě skupiny ale shodně 
přivítají i přehled o aktuální do-
pravní situaci v centru města, kte-
rý poskytuje webová kamera. (juh)

Městský�web�dostal�novou�tvář
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Nový vedoucí odboru eko-
nomického (OE) na Městském 
úřadě Břeclav Ing. Martin Čer-
ný nahradil ve funkci Ing. Ladi-
slava Vašíčka, který odešel do 
zaslouženého důchodu. Černý 
přišel na úřad ze soukromého 
sektoru. Tým OE je podle něj 
stabilizovaný. Nový vedoucí OE 
by rád nastavil jednotná pravi-
dla a metodiky v rámci finanč-
ního řízení úřadu.

Odkud na úřad přicházíte? 
Celou svoji profesní kariéru 

jsem strávil v soukromém sek-
toru, konkrétně ve strojírenství. 
Prošel jsem si od pozic na niž-
ších úrovních až po vrcholový 
management, kde jsem pracoval 
posledních 7 let.  Mojí hlavní kom-
petencí bylo řízení ekonomiky, fi-

nancování, účetnictví a logistiky 
pro českou strojírenskou společ-
nost s ročním konsolidovaným 
obratem 1,5 mld. Kč. 

Proč jste jako své působiště 
v další profesní kariéře zvolil 
právě post vedoucího OE?

Zásadním momentem pro 
mě byla touha změnit pracovní 
prostředí a posunout své znalos-
ti zase dál. V té době se naskyt-
la možnost práce na Městském 
úřadě Břeclav. Musím přiznat, že 
jsem se rozhodoval docela dlou-
ho, zda-li se výběrového řízení 
zúčastním. Nakonec převážila 
ambice poznat i specifika veřej-
ného sektoru. 

Už jste se seznámil s fun-
gováním OE, jak hodnotíte čin-
nost odboru?

To je docela těžká otázka, 
protože je pro mě všechno nové. 
Nicméně snažím se vše poznat 
co nejdříve a být plnohodnotný 
člen týmu. Ale jak daleko už jsem, 

musí posoudit někdo jiný. Kolek-
tiv OE je stabilizovaný a dle mého 
názoru plně funkční. Všichni jsou 
po odborné stránce na dobré 
úrovni. Zato je potřeba poděko-
vat mému předchůdci Ing. Ladi-
slavu Vašíčkovi. 

Jaké jsou vaše vize na tomto 
postu, je podle vás potřeba ně-
jaká změna? 

V činnosti odboru žádné velké 
změny dělat nechci. Plánuji v prv-
ní fázi jen drobné procesní úpravy, 
které zajistí vyšší efektivitu prová-
děných činností. Mou ambicí je 
zavést maximální míru elektroni-
zace při oběhu účetních dokladů. 
Dalším mým úkolem bude nasta-
vit jednotná pravidla a metodiky 
v rámci finančního řízení úřadu, 
včetně přesahu na příspěvkové 
organizace.  (dav)

Opravy mostku u Penny nebo silnice na Stromořadní ul. strašily některé Břeclavany ještě před započetím. Zejména u mostku na tř. 1. máje 
někteří předpokládali totální dopravní kolaps ve městě. To se ale nestalo. Průjezdnost městem při opravách naopak často byla na srovnatel-
né nebo lepší úrovni než dříve, opravy navíc zvládli stavebníci za polovinu předpokládané doby. Před půlkou měsíce května. Stejně tak byla 
o několik týdnů dříve dokončena oprava silnice na ul. Stromořadní. Na čtyřicet parkovacích míst už slouží U Splavu, kde byl následnými úpra-
vami také opraven diskutovaný retardér.  (dav)   

Martin�Černý:�Odbor�ekonomický�je�na�dobré�úrovni

Silniční�tepny�v�Břeclavi�opraveny�s�předstihem�

Anketa určila další místa 
umístění nádob na třídění oleje

Děkujeme za množství podnětů, které nám přišly v rámci an-
kety na umístění dalších nádob na použitý potravinářský olej ve 
městě. Nejvíce Břeclavanů navrhovalo umístění nádoby do oblasti 
Dubiče a nemocnice. Mezi návrhy často byla i poštorenská Rovni-
ce. Obyvatelé Břeclavi si rovněž přejí nádoby na křižovatce ulic ČSA 
a Záhumní v místě, kde stojí sběrné kontejnery. Žádanou lokalitou 
je také ulice Hraniční. Podle došlých návrhů nejlépe přímo u su-
permarketu Albert. Děkujeme za vaše podněty k umístění dalších 
nádob na použitý olej. Všechna výše uvedená místa by měla podle 
vyjádření odpovědných pracovníků být k umístění vhodná. V sou-
časné době jednáme o navýšení nádob a na vámi vybraná místa 
budou nádoby instalovány nejpozději do září letošního roku.   (dav)
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Současné 
vedení břec-
lavské radni-
ce se snaží 
budovat lep-
ší město pro 
nás všech -
ny. V reálu to 

znamená nejen zvyšování bez-
pečnosti, ale také investice do sil-
nic a chodníků, do prvků, které 
ulehčí dopravní situaci v Břecla-
vi. Kromě toho opravujeme ško-
ly, školky, ale snažíme se také 
o postupné zvyšování komfortu 
starších nebo imobilních občanů 
nejen rekonstrukcí a revitalizací 

dílčích prvků v zařízeních, kde se 
tito lidé sdružují nebo jsou uby-
továni. Jsem potěšen tím, že se 
nám postupně daří oživit areál 
podzámčí a přeměnit jej v odpo-
činkovou zónu plnou lákavých 
herních prvků, budujeme nové 
cyklostezky, které v blízké době 
propojí městské části Břeclavi bez 
nutnosti projíždět město cent-
rem. Výzvou je pro radnici také 
proměna prostor v areálu bývalé-
ho cukrovaru. 

Mezi investiční akce, které ne-
jsou tolik vidět, nicméně o to více 
jsou potřebné, patří ale také na-
příklad opravy hřbitovů. V té sou-

vislosti nás čeká jedna 
z nejdůležitějších in-
vestic poslední doby, 
kterou je demolice 
stávající nevyhovující 
smuteční obřadní síně 
na ústředním hřbi-
tově a nahrazení dů-
stojnou nástupkyní. 
Současná obřadní síň 
je v provozu přes 50 let 
a provozní i estetické 
požadavky na důstojné 
rozloučení se zemřelý-
mi nesplňuje již roky. 
Minulé vedení radnice 
sice zadalo studii nové 
obřadní síně a oslovilo 
tři architekty, nicmé-
ně tím to skončilo. Roz-

Důstojné�místo�posledního�rozloučení�bylo�potřeba�roky
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hodli jsme se proto nevyhovující 
stav obřadní síně řešit a výstav-
ba nové budovy se stala jedním 
z bodů programového prohlášení 
současné koalice. 

D e mo l i ční  pr á ce za ča ly 
1. června a práce na nové, dů-
stojné obřadní síni od architekta 
Libora Foukala, by měly být do-
končeny do 2. července násle-
dujícího roku. Po dobu výstavby 
budou Břeclavané po domluvě 
s pohřební službou využívat ně-
kterou ze stávajících dvou obřad-
ních síní v Poštorné nebo ve Staré 
Břeclavi. Po dohodě s firmou, kte-
rá bude realizovat stavbu nové 
obřadní síně, bude lidem umož-
něn přístup na městský hřbitov 
boční bránou, dle klasické pro-
vozní doby.

Celkové náklady investice jsou 
vypočteny na 48 milionů korun. 

Kapacita nové obřadní síně po-
čítá se 150 místy, což je podstat-
ně více, než má stávající obřadní 
síň. Nebude tak hrozit, že při vět-
ším pohřbu lidé budou postávat 
venku na dešti či v zimě. Naopak 
klimatizace zajistí důstojné roz-
loučení pozůstalých se zesnulým 
i v tropických teplotách.  Zlepší se 
akustika, pozůstalí budou moci 
zhlédnout videosekvence ze ži-
vota zesnulého. Kromě toho při-
bydou na hřbitově urnová místa, 
zvýší se i počet parkovacích míst. 
Lidé by se měli se svými blízkými 
loučit v důstojných podmínkách, 
investici do vybudování nové 
smuteční obřadní síně proto sou-
časné vedení břeclavské radnice 
považovalo od počátku nástupu 
do funkce za nanejvýš potřebnou. 

Ing. Pavel Dominik
starosta Břeclavi   
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Pro své klienty hledám byt 1+1 - 2+1 
blízko centra (1. NP nebo výtah).

Děkuji za nabídku. RD Břeclav 
– Poštorná 

Dům o dispozici 
2 x 3+1 po částečné 
rekonstrukci s garáží 
a zahradou.

Cena v RK
PENB: G 

739 300 933

Lenka Bajgerová
Realitní specialista

www.rkokno.cz

NABÍDKA:

Od května mají oby vatelé 
břeclavského Domova seniorů 
novou atrakci. Do rozsáhlé zahra-
dy objektu totiž přibyla ohrádka 
s ovcemi a kozami kamerunský-
mi. Zdejší senioři si na zvířata 
hned zvykli. „Pro seniory jsou 
tato zvířátka velkým zpestřením. 
Mají tady skvělé zázemí a klid, ne-

jsou stresována. Je o ně dobře po-
staráno. Naši klienti díky zvířatům 
více chodí na zahradu, je to pro ně 
vystoupení ze stereotypu,“ vy-
světluje ředitel Domova seniorů 
David Malinkovič. Hloučky spo-
kojených a usměvavých seniorek 
mu dávají za pravdu. „Klienti mají 
o důvod víc projít se na čerstvém 

vzduchu, zvířata budou stimulo-
vat také třeba rodiny s dětmi, aby 
se svými staršími příbuznými při 
návštěvách domova strávili delší 
čas,“ pokračuje Malinkovič. 

Ředitel Domova seniorů se 
přitom inspiroval návštěvami 
chovatelek ovcí a koz, zootera-
pie klienty domova vždy výraz-
ně povzbudila v chuti do života. 
„Rozhodli jsme se proto mít tady 
tato zvířata nastálo a senioři tak 
mohou využít zooterapie denně,“ 
doplňuje s tím, že zvířata jsou na 
chov velmi nenáročná. „O příkrm 
se postará jak personál, tak aktiv-

ní klienti domova. Brzy přibudou 
ještě další dvě kůzlata.“

Dílčí úpravy zahrady, které za-
hrnují právě i příbytek pro kozy 
a ovce, přitom příští rok doplní 
celková revitalizace prostor za-
hrady Domova seniorů. Už letos 
se vybere jeden z mnoha projek-
tů na revitalizaci, který zpracova-
li studenti Mendelovy univerzity 
a příští rok by zrevitalizovaná za-
hrada doplněná vycházkovou 
promenádou nebo drobnými 
stavbami, které poskytnou stín, 
měla sloužit k příjemnější relaxaci 
klientům domova. (dav)

Obyvatelům�Domova�seniorů� 
dělají�radost�ovce�a�kozy�kamerunské

Také letos na jaře vyhlásil odbor životního prostředí břeclavské 
radnice již tradiční anketu Břeclavský strom roku. Břeclavané hlaso-
vali pro své favority prostřednictvím ankety na facebookovém pro-
filu města. Ze tří navržených kandidátů nakonec získal nejvíc hlasů 
jírovec maďal rostoucí na zámeckém nádvoří. Na druhém místě 
skončila lipová alej v Poštorné a v patách jí zůstal topol na nádvoří 
městského úřadu. Vítězný strom postupuje do celostátního kola po-
řádaného Nadací Partnerství, kde může vyhrát arboristické ošetření. 
Vlastní návrhy zajímavých stromů na území Břeclavi, které si zaslou-
ží pozornost veřejnosti, můžete zasílat během celého roku na mail  
ondrej.veteska@breclav.eu  (vet, foto dav)

Na začátku května se 
na dopravním hřišti v are-
álu bývalého cukrovaru 
konalo oblastní kolo Do-
pravní soutěže mladých 
cyklistů, kterého se zú-
častnilo 11 soutěžních 
družstev základních škol 
v I. kategorii (44 žáků) 
a 10 družstev ve II. kate-
gorii (40 žáků). Celkem tedy 21 soutěžních družstev (84 žáků základ-
ních škol). Vůbec poprvé soutěž probíhala i v nově postaveném zázemí 
dopravního hřiště, kde je k dispozici učebna, ale také toalety. Vítězem 
I. kategorie se stalo družstvo ZŠ Kpt. Nálepky, druhá skončila ZŠ Ko-
menského. V II. kategorii předběhla všechny břeclavské školy ZŠ Lan-
žhot, stříbro opět brala ZŠ Komenského.  (mach, foto dav)

Strom�roku:�Břeclavané�
zvolili�obra�v�podzámčí

Dopravní�soutěž� 
poprvé�i�se�zázemím
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Zastupitelstvo města Břeclav na svém zasedání ve středu 
24. května vydalo nový územní plán Břeclavi. Ten nabude účin-
nosti patnáctým dnem po dni vyvěšení veřejné vyhlášky ozna-
mující jeho vydání na úřední desce Městského úřadu Břeclav.

Územní plán Břeclav je územ-
ně plánovací dokumentací, kte-
rá byla pořízena pro celé území 
města Břeclav a vydána formou 
opatření obecné povahy. Územ-
ní plán v souvislostech a podrob-
nostech území obce zpřesňuje 
a rozvíjí cíle a úkoly územního 
plánování v souladu se zásadami 
územního rozvoje kraje a s poli-
tikou územního rozvoje. Stanoví 
základní koncepci rozvoje úze-
mí obce, koncepci ochrany jeho 
hodnot, jeho plošného a pro-
storového uspořádání (urbani-
stickou koncepci), uspořádání 
krajiny a koncepci veřejné infra-
struktury, vymezuje zastavěné 
území, plochy a koridory, zejmé-
na zastavitelné plochy a plochy 
vymezené ke změně stávající zá-
stavby, k obnově nebo opětovné-
mu využití znehodnoceného, pro 
veřejně prospěšné stavby, pro ve-

řejně prospěšná opatření a pro 
územní rezervy a stanoví pod-
mínky pro využití těchto ploch 
a koridorů. Územní plán také vy-
mezuje plochy a koridory s cí-
lem prověřit možnosti budoucího 
využití (územní rezervy); dosa-
vadní využití těchto ploch nesmí 
být měněno způsobem, který by 
znemožnil nebo podstatně ztí-
žil prověřované budoucí využití. 
Územní plán Břeclav ve vybra-
ných plochách ukládá prověření 
změn jejich využití územní studií. 
Územní plán je závazný pro poří-
zení a vydání regulačního plánu 
zastupitelstvem obce, pro roz-
hodování v území, zejména pro 
vydávání územních rozhodnutí.

Pořizovatel územního plánu 
v průběhu pořizování obdržel 
množství připomínek a námitek. 
Stavební zákon pořizovateli ne-
ukládá, aby na jednotlivé připo-

mínky a námitky bylo v průběhu 
pořizování územního plánu jed-
notlivě písemně odepisováno. 
Jak bylo s podanými připomín-
kami naloženo, je zřejmé z do-
kumentace územního plánu, 
zejména z textové části odůvod-
nění vyhodnocení připomínek. 
Z kapitoly Rozhodnutí o námit-
kách se pak podatelé dozví, 
jakým způsobem bylo o jejich ná-
mitce rozhodnuto. Městský úřad 
Břeclav tedy nebude podatele 
připomínek a námitek jednotli-
vě obesílat. 

Úplné znění vydaného Územ-
ního plánu Břeclav je k veřejné-
mu nahlédnutí:
• na MěÚ Břeclav, odbor roz-

voje a správy, oddělení úřad 
územního plánování, Nám. 

T. G. Masaryka 3, 690 81 Břec-
lav, v listinné podobě v kance-
láři č. 226, zejména v úřední 
dny (pondělí 8.00 – 17.00 ho-
din, středa 8.00 – 18.00 hodin, 
úterý a čtvrtek 8.00 – 14.00 
hodin), jinak po telefonické do-
hodě. 

• na webových stránkách Města 
Břeclav www.breclav.eu, v sek-
ci Úřad a radnice  Územní 
plánování  Platná územně 
plánovací dokumentace  
Břeclav  Územní plán Břec-
lav, nebo přímo na adrese: htt-
ps://breclav.eu/folder/2415/

Tvorba Územního plánu Břec-
lav byla spolufinancována z pro-
středků Evropského fondu pro 
regionální rozvoj, Šance pro Váš 
rozvoj.  (ors)

Město�Břeclav�má�nový�územní�plán

 

Domov seniorů Břeclav, p.o., 
Na Pěšině 2842/13, 690 03 Břeclav 3 

 
HLEDÁME PRACOVNÍKA/CI V SOCIÁLNÍCH SLUŽBÁCH

 

Druh úvazku:  Plný úvazek na HPP – nepřetržitý provoz 
 

Požadujeme: 
- úplné střední vzdělání  
  s výučním listem 
- očkování žloutenky typu „B“                   
- příjemné vystupování, citlivý přístup 
- bezúhonnost                                               

Nabízíme: 
- nástupní plat od 16.500,- Kč 
- osobní ohodnocení               
- zaměstnanecké benefity 
- podnikové stravování 
- týden dovolené navíc 

 

Kontakt: Jana Průdková, tel.: 519 305 204, 734 169 166 
E-mail pro zaslání životopisu: j.prudkova@dsbreclav.cz

 

Příjemné zpestření konce 
prázdnin čeká obyvatele Břecla-
vi a okolí. V sobotu 2. září 2017 
se totiž v areálu pod břeclavským 
zámkem uskuteční Jihomoravské 
dožínky 2017, které zde uspořádá 
Jihomoravský kraj ve spolupráci 
s Městem Břeclav a dalšími or-
ganizacemi. Břeclav tak bude na 
konci prázdnin hostit další velkou 
akci, na kterou se mohou místní 
obyvatelé již nyní těšit.

Krajský svátek sklizně u příle-
žitosti ukončení žní se posledních 
několik let konal v centru Brna. Pro 
nadcházející ročníky akce s boha-
tým programem se pořadatelé 
rozhodli uspořádat jej v dalších 
centrech jižní Moravy, letošní vol-
ba padla právě na Břeclav.

„Součástí akce bude dožínko-
vý jarmark pod zámkem, průvod 

od domu kultury, duchovní po-
děkování za úrodu, prezentovat 
se budou ale i další folklorní sou-
bory, zemědělci, chovatelé nebo 
vinaři. Program začne v sobotu 
v 9 hodin a pozdě večer jej zavr-
ší koncert známého interpreta“, 
uvedl zastupitel Břeclavi a Jiho-
moravského kraje Milan Vojta.

Návštěvníci se do Břeclavi 
mohou dopravit také historic-
kým vlakem, který během dne 
dvakrát pojede z Brna a zpět. 
Rozpočet akce je jeden mili-
on korun a na organizaci akce 
se podílejí také Městské muze-
um a galerie Břeclav, Regionál-
ní agrární komora JmK, Okresní 
agrární komora, Asociace sou-
kromého zemědělství nebo Vi-
nařský fond.  

(red)

Jihomoravské�dožínky�
letos�v�Břeclavi

Poruchy veřejného osvětlení  
a semaforů v Břeclavi 

hlaste na tel. 739 243 497, 

email: nazarcuk@tereza-breclav.cz

Přijďte do městského útulku
Odbor životního prostředí břeclavské radnice pořádá v pá-

tek 16. června od 13 do 18 hodin tradiční Den otevřených dve-
ří v městském útulku pro opuštěná zvířata v Bulharech. Pro 
návštěvníky je připravena prohlídka provozních částí útulku 
s výkladem nájemkyně útulku a ukázka práce a pomůcek, kte-
ré Městská policie Břeclav používá v souvislosti s odchytem 
toulavých zvířat. Můžete se také vydat na procházku po okolí 
útulku s vybraným pejskem. Pro děti budou připraveny soutěže 
a sladké odměny, pro všechny návštěvníky drobné občerstvení. 
Samozřejmě si zájemci budou moci přímo na místě vybrat do 
péče některého z pejsků. Nájemkyně útulku také uvítá případ-
nou pomoc veřejnosti v podobě krmení a dalších potřebných 
věcí pro psy a kočky.  (ip)
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Těší mě, že neustále větší podporu získává akce Do práce na 
kole a že protipovodňové hráze budou mít zpevněný povrch a že 
u nádraží vyroste cyklověž a že budeme mít konečně cyklostez-
ku až ke Gumotexu. Sympatické a příjemné.

Pořád mám ale pocit, že se 
v praxi na cyklisty zapomíná. 
Při přípravě investic často chy-
bí domyšlenost realizací a řeše-
ní souvislostí. Například z nově 
upravených hrází se nedá sjet 
ke Včelínku ani k ulici Haškova. 
Na kruhovém objezdu u poš-
ty se cyklisté proplétají mezi 
auty, z ulice Čechova nelze na-
jet na cyklostezku Břetislavo-

va. Z ulice Husovy stále nelze 
najet na cyklostezku Na Zahra-
dách. Zapomnělo se na řešení 
bezbariérové úpravy nájezdů 
na hráze u „vídeňáku“ a u „bra-
tislaváku“. Kvůli cyklověži je zá-
měr vymístit stojany pro kola 
od nádraží k poště a omezit je-
jich počet. Cyklostezka u ná-
draží bude provozně kolidovat 
s chodci stojícími u přechodu. 

Místo lávky u ulice Šilingrova 
nebo řešení cyklodopravy přes 
most u cukrovaru se připravuje 
„přežitá“ lávka pro pěší u veslař-
ského klubu. 

Časovou brzdou a významnou 
nákladovou položkou pro nutné 
dopravní stavby jsou výkupy po-
zemků. Ani v Břeclavi nejsou tra-
sy vlastnicky dořešené. Proto mi 
vadí, že místo realizace výkupů 
pozemků (nejen) pro bezpečnou 
cyklodopravu, je zájem řešit z ve-
řejných prostředků podnikatelské 
nezdary a např. koupit a zbořit 
Vranův mlýn.    

V květnové Radnici se vede-
ní města „projelo“ za doprovodu 
městské policie po Břeclavi, aby 
Rozšlapalo Břeclav a pan starosta 
přirovnal Břeclav k Šanghaji Mora-
vy. Byl bych raději, kdybychom se 
více snažili být např. moravskou 
Kodaní. Je to směr, který nejen 
zpříjemní a zvýší bezpečnost jíz-
dy na kole, ale také sníží počet 
aut v ulicích a oživí centrum měs-
ta. Až se nám to podaří, městská 
policie už nebude muset cyklisty 
doprovázet.

Ing. Luboš Krátký
zastupitel Břeclavi

Dovolte mi reagovat na vyjád-
ření kolegy zastupitele Krátkého. 
Omlouvám se předem za délku 
odpovědi.

1) K domyšlenosti realizací 
a řešení souvislostí při přípravě 
investic chci říci, že protipovod-
ňová opatření byla připravována 
již v minulosti. Zde bych očekával 
vyvinutí aktivity ze strany měs-
ta a jednání o sjezdech mohla 
být ukončena a sjezdy mohly být 
součástí projektové dokumenta-
ce. Bohužel se tak nestalo. Do-
mníval jsem se, že osočovat své 
předchůdce z toho, co zanedba-
li, věci samé neprospěje a radě-
ji jsem svou energii nasměroval 
na záchranu toho, co zachránit 
šlo. Projekty byly zpracované, ale 
bez asfaltových povrchů. Proto 
jsem absolvoval řadu jednání s ge-
nerálním ředitelem Povodí Mora-
vy a s úředníky Městského úřadu 
a zachraňovali jsme, co se dalo. 
Povrchy byly upraveny, souhlas 
poskytovatele dotace pro Povodí 
Moravy na projekt protipovodňo-
vých opatření byl získán. 

Vše se muselo stihnout v ter-
mínu, který byl součástí již schvá-
lené žádosti o dotaci. Realizace 
probíhá. Další části zpevněných 
povrchů hrází asfaltovým povr-
chem byly projednány s Povodím 
Moravy, závodem Dyje, v rámci 
úprav nivelity stávajících hrází. 
Opět tyto záležitosti mohly být ře-
šeny v minulosti. Nebyly. Proto se 
město ve svých aktivitách ve věci 
cyklotras přizpůsobuje pracím Po-
vodí Moravy na hrázích a vytváří 
jednotlivé části zpevněných po-
vrchů na základě společných do-
hod. Podotýkám, že vše probíhá 
na základě vzájemných jednání 

a realizování našich zájmů nemů-
že omezovat práce Povodí Moravy. 

Nelze si představit, že se po-
stup oprav hrází zasekne na pro-
blémech při povolování sjezdů na 
Včelínek či ulici Haškovu, bezbari-
érové úpravy u „vídeňáku“ a „brati-
slaváku“. V tuto chvíli není možno 
nastavené tempo zpomalit či se 
zadrhnout. Až Povodí Moravy z ja-
kýchkoliv důvodů své opravy pře-
nese mimo naše zájmové lokality, 
nastane doba, kdy se uvedené 
záležitosti budou moci řešit bez 
časového ohrožení akcí Povodí 
Moravy. A vyřeší se. Kvůli několika 
sjezdům, které si zaslouží řešení, si 
nedovolím obětovat 10 kilometrů 
zpevněných povrchů. Je to takti-
ka postupu a zcela jistě je výhod-
nější mít zpevněné povrchy, i když 
bude mít v několika místech cykli-
sta jistý diskomfort, který bude po-
stupně odstraňován, než naopak, 
kdybychom měli projekty několi-
ka krásných sjezdů, ale povrchy by 
chyběly. Je to o selském rozumu.

2) „Přežitá“ lávka u veslařské-
ho klubu je jednak součástí územ-
ního plánu a umožní spojení právě 
zpevněných povrchů hrází a pře-
vede bezpečně cyklisty a chodce 
z jedné městské části do druhé. 
Zde vidím velký přínos pro zajiš-
tění bezpečnosti cyklistů, kteří 
nebudou muset absolvovat ces-
tu mezi vozidly. I v tomto případě 
platí, že zavěšená lávka u cukro-
varského mostu je dobrý počin 
k bezpečnosti dopravy, ale odmí-
tám spekulovat, proč již dříve ne-
byla vybudována. Zvlášť, když je 
to pro někoho tak snadné! Prostor 
zde jistě byl.

3) Tvrzení, že se vymístí stojany 
na kola z prostoru před nádražím 

kvůli cyklověži, se nezakládá na 
pravdě. Tato úprava souvisí s ar-
chitektonickým řešením prostoru 
před nádražím v rámci rekonstruk-
ce stávající budovy SŽDC a úpra-
vy předprostoru nádraží ze strany 
břeclavské radnice. Vymístění sto-
janů k poště bylo jednou z úvah 
projektanta, kterou jsme odmítli. 
Vše bude řešeno s ohledem na 
hlavní přístup k nádraží – v ose Čer-
ného chodníku. Kolize cyklostez-
ky s chodci na přechodu u nádraží 
bude podobná, jako je nyní. Do 
dnešní doby problém nebyl, neře-
šil se. Jsem přesvědčen, že tomu 
tak bude i nadále. Je to obdoba po-
hybu kol po pěší zóně u gymnázia. 
Řešením je vzájemná ohledupl-
nost cyklistů k chodcům a naopak. 
Tak jako v Šanghaji či Kodani.

4) Když jsem přišel do úřadu, 
očekával jsem, že výkupy pozem-
ků pod infrastrukturou jsou vy-
řešeny a budeme řešit jen nové 
záměry. Nebylo tomu tak. Proč? 
Mohl bych říci, že proto, že dřívěj-
ší radnice nekonaly. A byla by to 
lež. Pan kolega Krátký dobře ví, že 
výkupy pozemků je práce na léta. 
Vlastník pozemků v řadě případů 
sleduje jiné cíle a pozemek pros-
tě neprodá, požaduje třeba cenu, 

kterou nelze poskytnout s ohle-
dem na péči řádného hospodá-
ře, má zájem zamezit jakékoliv 
nové výstavbě a řada dalších vari-
ant. Městu nezbývá než čekat, na 
změnu okolností – nový majitel, 
finanční tíseň vlastníka, dědictví, 
změna priorit vlastníka a podobně. 
Proto je nesmysl spojovat záleži-
tost výkupu pozemků se snahou 
radnice řešit potenciální nebez-
pečí Vranova mlýna, kdy neutě-
šený stav nemovitosti ohrožuje 
lidské životy. Pokud musí zasaho-
vat HZS JMK, musíme vyhledávat 
případné zavalené osoby, je legi-
timní snahou této radnice zamezit 
případným ztrátám na životech, 
ať již bezdomovců nebo hrajících 
si dětí. Odstranění této ruiny by 
mělo být snahou každého rozum-
ně uvažujícího člověka, který má 
možnost konat.

Nikdy jsem nebyl v Kodani, 
natož pak v Šanghaji, ale věřím, 
že akce, které jsou v současnos-
ti realizovány, Břeclavanům a ná-
vštěvníkům města zajistí zvýšení 
komfortu pohybu po městě i zvý-
šení bezpečnosti. A mohu slíbit, že 
nejsou poslední.

Ing. Jaroslav Válka 
místostarosta Břeclavi

Raději�buďme�moravskou�Kodaní�než�Šanghají�Moravy

Reakce�na�text�„Raději�buďme�moravskou�Kodaní�než�Šanghají�Moravy“

Jak se v Břeclavi cítíte? 
Rádi bychom touto cestou zjistili, kde se cítíte nebezpečně, 

kde rádi trávíte čas, co se vám v našem městě nelíbí nebo naopak 
na co jste hrdí. Postup je jednoduchý a je přesně popsán v tom-
to dotazníku, kde můžete vytvářet mapku míst, ke kterým máte 
co říci. Právě vaše podněty mohou pomoci a inspirovat radnici při 
dalších investicích a plánech.  

http://pocitovamapa.nszm.cz/breclav-2017/
Odkaz najdete také na webových stránkách města Břeclavi, 

na FB města Břeclavi i Zdravého města.
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Pětad vacet devá -
ťáků ze ZŠ Komenské-
ho v Poštorné vyrazilo 
v květnu od poštoren-
ské keramiky k Rendez–
vous. Spolu s pracovníky 
odboru životního pro-
středí se dali do úklidu 
cyklotras před Otevírá-
ním Lichtenštejnských 
stezek. Odměnou jim 
bylo hledání pokladu, 
svačina a nezbytné špe-
káčky a táborák. Pár dnů 
na to na úklid do Kančí 
obory vyrazila dvacítka 
osmáků ze ZŠ Kpt. Ná-
lepky v Charvátské Nové 
Vsi.  (ewi)

První rybářské závody mají břeclavští rybáři za sebou. Mezi dospělý-
mi zvítězil v květnu Bronislav Trčka se čtrnácti ulovenými kapry. Druhé 
místo obsadil Jan Jurkovič a třetí skončil Petr Přibyl. Rybářské závody 
mládeže vyhrál Jan Míček, který chytil dvaadvacet kaprů. Za ním skon-
čil Milan Hebron a Michal Ondra. Závody žen pak ovládla Bronislava 
Holotová s deseti kapry. Během závodního víkendu bylo na rybníku 
Včelín uloveno téměř tři sta kaprů.  (ds)

V květnu se uskutečnil druhý ročník přírodovědně zaměřeného ori-
entačního závodu v Kančí oboře. Závodu se zúčastnilo téměř 110 dětí 
ze ZŠ Komenského a ZŠ Na Valtické. Akci pořádalo Občanské sdruže-
ní Lužánek ve spolupráci s městem Břeclav, Duhovkou - střediskem 
volného času, hnutím břeclavského Brontosauru a spolkem Dúbek 
Rohatec. Akce byla financována Jihomoravským krajem.  (fš)

Den matek slaví lidé po celém světě. Historie tohoto svátku sahá 
až do starověkého Řecka. V českých podmínkách se začal slavit díky 
Alici Masarykové od r. 1923, ale po druhé světové válce byl nahrazen 
Dnem žen a v kalendáři se objevil znovu až po r. 1989.  U nás je Dnem 
matek vždy druhá květnová neděle. Organizace seniorů na území na-
šeho města se sešla ve velkém počtu v Domě školství a kulturních do-
mech ve Staré Břeclavi a Poštorné. Doprovodná kulturní vystoupení 
vzdala hold všem maminkám. Za vedení města popřál vše nejlepší ke 
svátku všech maminek místostarosta Jaroslav Válka.  (sen)

Školáci�uklízeli�cyklostezky

Tři�sta�kaprů�na�Včelíně

Bobr�Cup�podruhé

Senioři�slavili�Den�matek

Středisko volného času Du-
hovka v Břeclavi nabízí v období 
hlavních prázdnin jako každoroč-
ně pestrou škálu příměstských 
i pobytových táborů. Z této na-
bídky si vybere rozhodně každý, 
kdo chce volné dny trávit aktivně 
a s úsměvem na tváři.

V nabídce má Duhovka 13 
příměstských táborů, které po-
krývají celou plochu hlavních 
prázdnin. Děti čeká např. dobro-
družství s Mimoni či piráty, v tá-

boře Angličtina hrou si mohou 
příjemnou formou zopakovat zá-
klady tohoto důležitého jazyka. 
Velmi úspěšné jsou tradičně i pří-
městské tábory v prostorách bu-
dovy ZŠ Na Valtické. Letos jsou 
zaměřeny zejména pohybově 
a výtvarně. Mezi specifické tá-
bory lze zařadit např. softballové 
Hřiště snů, Veslařský kemp, kde 
si děti osvojí základy veslování či 
Cyklotábor s výjezdy po blízkém 
i vzdálenějším okolí.

Středisko volného času neza-
ostává ani v nabídce táborů po-
bytových. Mezi tradiční lze jistě 
zařadit velký tábor Harry Potter 
v Podhradí nad Dyjí či zážitkový 
kurz :Dovolená pro teenagery 
v Lipnici nad Sázavou, který letos 
oslaví desáté výročí velkým pře-
kvapením pro účastníky. Milovní-
ci moderních tanců mohou vyrazit 
na soustředění taneční skupiny 
E.M. Dancers do Chotěboře, soft-
balisté zase na tradiční sportovní 

soustředění. Pozadu nezůstávají 
ani pobytové tábory v turistické 
základně Apollo – pro letošní rok 
Duhovka připravila dva turnusy 
s názvy Pohádkový les a Ostrov 
pokladů.

Přehled podrobných informací 
o všech táborech i přihlášky  nalez-
nete na webových stránkách www.
duhovka.cz. Zde mají rodiče již dru-
hým rokem možnost přihlásit své 
ratolesti také uživatelsky přívěti-
vým - elektronickým způsobem.

Letní�tábory�na�Duhovce
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Už podeváté se na pěší zóně před gymnáziem setkali poskytovatelé sociálních služeb nejen z Břeclavi. Nechyběli ani canisterapeutičtí 
psi. Město Břeclav děkuje všem zúčastněným za jejich prezentaci nabízených služeb a vytvoření příjemné atmosféry po celý den. Poděková-
ní patří také základním školám v Břeclavi, které se zapojily do výtvarné soutěže Senioři mezi námi. Vybraná díla byla na veletrhu vyhlášena 
a odměněna. V každém díle bylo zajímavým způsobem ztvárněno soužití seniorů, jejich volnočasové aktivity či odpočinek.  (sl)

Sociální�veletrh�na�pěší�zóně�podeváté

Šek na rovných 30 tisíc ko-
run předal zástupce společnos-
ti Tesco společně s břeclavským 
starostou Pavlem Dominikem 
v rámci dalšího ročníku projektu 
Vy rozhodujete, my pomáháme. 
Peníze putovaly na realizaci ko-
munitního projektu Domovinky 
Němčičky. Účel, na který peníze 
šly, vybrali lidé nakupující v břec-
lavském Tescu.  (dav)

Zdravotnictví dlouhodobě 
trpí nedostatkem pracovníků. 
Fakultní nemocnice Brno shání 
zájemce na volná místa sester ne-
ustále a ostatní zdravotnická za-
řízení jsou na tom podobně. Jen 
například v břeclavské nemocnici 
mají aktuálně 5 volných míst pro 
zdravotnické asistenty. Při výbě-
ru povolání pro deváťáky je tedy 
studijní obor Zdravotní asistent 
sázka na jistotu.

Studenti mají možnost se při-
pravovat na poslaní sestřiček pří-
mo v centru Břeclavi, kde v malé 
historické budově sídlí Soukromá 
SOŠ manažerská a zdravotnická. 
Škola již 12. rokem nabízí studijní 
obor Zdravotnický asistent, který 
nahradil název Všeobecná sestra 
na všech zdravotnických školách. 
Všichni absolventi oboru získáva-
jí ihned po maturitě práci nebo 
pokračují ve studiu na VOŠ nebo 
vysokých školách. V břeclavské 
nemocnici si lékaři pochvalují 
kvalitní teoretickou i praktickou 
přípravu absolventů břeclavské 
zdravotnické školy. Žáci 3. a 4. 
ročníků tráví 2 z 5 dní v týdnu 
odbornou praxí v břeclavské ne-
mocnici, kde je snadno rozezná-
te od ostatního zdravotnického 
personálu díky oranžové haleně. 
Pracují v nemocnici pod dohle-
dem zkušených učitelek a to ze-
jména na odděleních chirurgie, 
interny a neurologie. Studenti 
čtvrtého ročníku právě na těchto 
odděleních v polovině května ko-

nají praktickou maturitní zkoušku. 
Pro deváťáky z Břeclavi a širo-

kého okolí, kteří by se rádi věnovali 
práci ve zdravotnictví, je břeclav-
ská zdravotnická škola výbornou 
volbou. Menší počet žáků ve tří-
dách, individuální přístup učitelů, 
možnost zůstat bydlet u rodičů, to 
vše vede k menšímu riziku školní 
neúspěšnosti. Přestože se jedná 
o školu soukromou, nebude škol-
né pro rodiče velkou přítěží. Stu-
dium na vzdálenějších školách 
s nutností dojíždění, popř. uby-
tování dětí sebou nese mnohem 
vyšší finanční požadavky. Skvělá 
spolupráce s břeclavskou nemoc-
nicí, spokojení pacienti a absol-
venti pracující nejen v břeclavské 
nemocnici jsou příslibem dalšího 
úspěšného rozvoje školy.  (dn)

Představte si, že můžete 
být pilotem letadla ze spadlé-
ho stromu nebo lesním skřít-
kem ve vlastní pohádce, můžete 
uvařit polévku z bláta a salát 
z jahodového listí, pozorovat co 
nového v mraveništi, postavit 
si svůj vlastní palác z větviček 
a listí nebo si zahrát vybíjenou 
šiškami.

V Břeclavi vznikla nezisková 
organizace, která má za cíl dětem 
umožnit alternativní formu před-
školního vzdělávání.  Od září začí-
ná provoz Lesní mateřské školky 
Veverka přímo u lesa v CH. N. Vsi. 
Školka je určena pro děti rodičů 
se zájmem o přírodu i její ochra-
nu a o zdravý životní styl. Děti ro-
dičů, kteří chtějí, aby jejich dítě 
prožilo radostné, spokojené a na-
plněné dětství a nevadí jim, že se 

dítě zašpiní. Děti z lesní školky 
totiž tráví celý den na čerstvém 
vzduchu. Obléknou se podle po-
časí, na záda dají batůžek se sva-
činou a hurá do přírody. Skupinka 
dětí v lesní školce je vždy věkově 
smíšená o maximálním počtu 15 
a provází je dva pedagogové - prů-
vodci. Jako zázemí pro odpočinek 
nebo ohřátí bude v LMŠ Veverka 
sloužit nová jurta vybavená vším, 
co děti potřebují.

Děti si v období od 3 do 6 let 
nastavují vztah k světu, realitě 
a lidem. Mají přirozenou potřebu 
se učit, porozumět okolí a vyznat 
se v souvislostech. Příroda je pro 
děti nejlepší herna, učebna i rela-
xační terapie, posiluje imunitu, je 
každý den jiná a je nekonečným 
zdrojem inspirace. Více info na 
www.lesniskolkaveverka.cz. (dn)

Zákazníci�vybrali,� 
kam�půjdou�peníze

Nedostatek�zdravotních�sester�
trápí�nemocnice�po�celé�ČR

Nová�školka�pod�širým�
nebem�v�Břeclavi
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Zimní 

Areál pod zámkem
Festival minipivovarů 24. 6. 

• 15:30 Staří psi a Chris Duncley-Clark (blues rock, Zlín, Velká Británie)

• 17:00 The Kingsize Boogiemen (blues boogie, Praha)

• 18:45 Ukulele Orchestra jako Brno (ukulele revival, Brno)

• 20:15 Bazztarklan (rock country, Břeclav)

• 21:45 U2 Stay revival (rock pop, Brno)

Těšit se můžete na minipivovary
Dalešické pivo, Pacovské pivo, Dobruška, Pivovar Holy Farm, 

Pivovar Matuška, Frankies Břeclav, Pivovar Sessler, 
Pivovar Richard, Pivovar Moravský Žižkov, Pivovar Ohrada, 

Pivovar Kunc, Pivovar Na Vyhlídce, Pivovar Hustopeče, 
Pivovar Mazák Dolní Bojanovice, Zámecký pivovar Břeclav,

Znojemský městský pivovar a Jarošovský pivovar

Moravské

 dny 2017

stadion • 9:00 - Florbalový turnaj Ivana Blaha 

      
     • 1

4:30   Průvod od Moravské orlice (Jošt Moravský, Moravští ry
tíři)

    • 1
5:30   Místní folklorní skupiny

 • 17:00   Vergariovci  •  1
8:30   Modrý Cimbál

Doprovodný program zajišťuje Kiwanis International a MMG Břeclav

      
Moravský den  25. 6.
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Sovadinova 10, Břeclav   •   TEL.: 519 321 573
www.MADOIL.cz   •   E-SHOP: www.OLEJECZ.cz

DRŽITEL CERTIFIKÁTU
ISO 9001:2009

PŘIPRAVTE SVÉ AUTO
NA POHODOVOU JÍZDU

NA DOVOLENOU

OLEJE � MAZIVA � AUTOSERVIS

ADITIVOVANÁ MOTOROVÁ NAFTA

PŘÍPRAVA VOZU NA LETNÍ SEZÓNU

VÝMĚNY PROVOZNÍCH KAPALIN

DEZINFEKCE A ČIŠTĚNÍ KLIMATIZACE

PLNĚNÍ KLIMATIZACE

MĚŘENÍ A KONTROLA AUTOBATERIE

RENOVACE SVĚTLOMETŮ

DIAGNOSTIKA VOZIDLA

A MNOHO DALŠÍCH

Dej si burger a spláchni to pivkem jen za 10,– (happy hours 11–13 hod)
OTEVÍRÁME JIŽ V 11! OBĚD JAK VYŠITEJ!

Areál otevřen v 11:00 / Lupeny koupíš na slavnostibreclavskehopiva.cz
Na místě 390 Kč POSLEDNÍ ŠANCE KUP DO 4. 6. za 340 Kč
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Kemp Apollo naplněný k prasknutí, cyklisté všude. Tak vypadal ví-
kend v polovině května, kdy v Břeclavi a okolí stovky místních i přespol-
ních cyklistů společně otevřely letošní sezonu. V podzámčí Otevírání 
Lichtenštejnských cyklostezek doplnily atrakce pro děti, mnohé vý-
letníky nalákal také tradiční košt vín v kempu Apollo. Cyklostezky 
společně otevřeli jihomoravský hejtman Bohumil Šimek a břeclavský 
starosta Pavel Dominik.  (dav)

Břeclav dětem. Tak se jme-
novalo zábavné odpoledne 
v podzámčí, které pro Břeclava-
ny v květnu přichystalo město 
Břeclav společně s břeclavským 
muzeem a dalšími partnery. Ko-
lem Cyklosféry bylo rozeseto 
množství stanovišt, na kterých 
děti plnily úkoly, zejména kluci 
si užili předvádění policejní a ha-

sičské techniky. Hasiči přichysta-
li pro děti "pěnové" překvapení. 
"Diváky zaujala také ukázka vy-
cvičených psů, do obležení se 
dostal vrtulník, který přistál pod 
zámkem. Odhadem akci navští-
vilo až pět tisíc lidí. Vyšlo počasí, 
a děti byly nadšené," pochvaloval 
si akci místostarosta Svatopluk 
Pěček.  (dav)

V�Břeclavi�odstartovali�cyklistickou�sezonu

Tisíce�dětí�dováděly�v�podzámčí

Květnový benefič-
ní koncert v břeclav-
ském hotelu Celnice, 
kde vystoupil zpěvák 
Jožka Černý a orches-
tr Chamber Sympho-
ny Orchestra z Brna, 
vynesl 15 400 Kč. Akcí 
provázel Jan Čápek. 
Výtěžek organizátoři 
darovali dětskému domovu v Mikulově. Dětský domov i organizátoři 
děkují všem, kteří přispěli.  (zp)

Benefice�vynesla� 
přes�patnáct�tisíc
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Hurvínkem do Lednice až do září
Od 1. 5. do 28. 9. se můžete pokochat jízdou v historic-

kém voze Hurvínek. Nostalgický vlak vás z Břeclavi do Led-
nice a zpět zaveze několikrát denně. Pouze 26. 8. jej nahradí 
parní vlak. 

Jednosměrná jízdenka v Hurvínkovi stojí 30 Kč, v parním vlaku 
60 Kč. V nabídce jsou i zpáteční jízdenky za 45 Kč v motoráčku a za 
90 Kč v parním vlaku. Děti od 6 do 15 let platí polovinu jízdného, 
držitelé průkazu ZTP a ZTP/P mají slevu 75 %. Jízdenky je možné 
koupit na pokladnách ČD nebo přímo u vlaku.

Den pro Izr ael
neděle 11.6. 2017 od 16.00 h

místo: Synagoga Břeclav
P r o g r a m

Pozdrav starosty Břeclavi 
Projev velvyslance Státu Izrael v ČR

Prezentace KKL – zástupci z ČR i z Izraele
Koncert hebrejských písní

V s t u p  v ol n ý

115. výročí KKL

Bezpečnostní opatření zahrnují: Přihlášení předem na mail
breclav@apostolskacirkev.cz nebo tel: 519 323 630 | Prohlídka při vstupu

www.kia.com

Zcela nová Kia Rio. Váš život. Vaše pravidla.

Stvořena, aby si získala pozornost. Jejím sportovním liniím 
a svůdným křivkám je těžké odolat. Kromě suverénního 
vzhledu nadchne také skvělým designem interiéru 
a nejnovějšími chytrými technologiemi. Díky nim je její řízení 
bezpečnější i zábavnější. Zamilovat se do auta na první pohled 
nebylo nikdy tak snadné.

Středem pozornosti.
Kdekoliv se objevíte.

Jen za 2990 Kč měsíčně
a servis 3 roky zdarma*

AGROTEC a. s., Lidická 123
690 02 Břeclav, Tel.: 519 327 143
E-mail: kia.breclav@agrotec.cz, www.agrotecauto.cz

Kia Rio: kombinovaná spotřeba 4,4–6,1 l/100 km. Emise CO2 107–140 g/km. Vyobrazení vozů je pouze 
ilustrativní a může obsahovat doplňkovou výbavu. Pro bližší informace navštivte www.kia.com nebo 
kontaktujte svého prodejce Kia.

@AgrotecKiaBreclav

KIA_inz88x131.indd   1 20.3.2017   12:12:11

Městem cimbálu se 
stala Břeclav na konci 
dubna, kdy se ve sta-
robřeclavském kultur-
ním domě Na Obecní 
představily místní cim-
bálky CM Břeclavan, 
CM Notečka (Ch. N. Ves), CM Vergariovci (Stará Břeclav), CM Slovác-
kého krúžku Poštorná a Starobřeclavská CM. 

Akce v zaplněném kulturáku pokračovala po vystoupení cimbálek 
společnou besedou u cimbálu a dobrého vínka. S nevšední myšlenkou 
přišel místostarosta Břeclavi Zdeněk Urban. „Cimbál je v těchto kon-
činách tradičním nástrojem, každá z městských částí má navíc svoji 
cimbálovou muziku. A všechny jsou výborné. Vůbec bych se proto 
nebál označení Břeclavi jako města cimbálu,“ řekl už před akcí mís-
tostarosta, který stál také u zrodu Setkání břeclavských cimbálových 
muzik.  (red, foto D. Benešová)

Cimbálky�zaplnily�kulturák

Jízdní řád zvláštních vlaků  
Břeclav – Lednice a zpět 

(od 1. května 2017)

tam stanice zpět

9:10 11:10 13:10 15:10 Břeclav 10:49 12:49 14:49 16:49

9:15 11:15 13:15 15:15 Boří les 10:44 12:44 14:44 16:44

9:22 11:22 13:22 15:22 Poštorná 10:39 12:39 14:39 16:39

9:26 11:26 13:26 15:26
Charvátská 

Nová Ves
10:35 12:35 14:35 10:35

9:36 11:36 13:36 15:36
Lednice 
rybníky

10:25 12:25 14:25 16:25

9:40 11:40 13:40 15:40 Lednice 10:20 12:20 14:20 16:20
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Byl výjimečný, mou-
drý, duchaplný, hluboký, 
zábavný, krásný, pohoto-
vý. Tak o něm hovoří jeho 
přátelé. Bohumil Lošťák je 
zkrátka legendou břeclav-
ského regionu a to nejen na 
poli fotografie. V krásných 
95 letech zesnul 5. května 
lesník, ekolog, fotograf, spi-
sovatel, básník a recesista. 
Narodil se v roce 20. čer-
vence 1921 v Drahanech 
na Drahanské vrchovině. 
V roce 1942 dokončil stu-
dium na lesnické škole 
v Jemnici a poté byl poslán 
pracovat na Křivoklátsko, 
které v té době postihla vě-
trná a sněhová kalamita. 

Zde na konci války vstu-
puje do revoluční gardy, a když 
volá Praha o pomoc, je vyslán 
za Vlasovci, kteří se zde v lesích 
ukrývali. Setkává se s generálem 
Vlasovem, a je svědkem velké-

ho hrdinství těchto vojáků v boji 
o Prahu. Dostal se do štábu obra-
ny, kde se seznámil s Josefem 
Smrkovským, se kterým se pak 
celý život přátelil. 

Po válce byl přeložen 
do Orlických hor, poté na 
Svitavsko a nakonec jako 
expert pro zalesňování na 
Karlovarsko, kde byl les 
poničen kůrovcem. Díky 
svému úspěšnému pů-
sobení se dostává v roce 
1953 na Ministerstvo lesů 
a dřevařského průmyslu 
do hlavní správy pěstění 
lesů. Pro rozdílné názory 
se stává brzy nepohodl-
ným ministru zemědělství 
a tak roku 1955 nastupu-
je jako ředitel Lesního zá-
vodu Břeclav. Díky své píli 
a erudovanosti zde ob-
stál při náročném úkolu 
obnovy zdevastovaného 
lužního lesa. V roce 1956 

ukončil studium na Karlově uni-
versitě a byl promován inžený-
rem. Počátkem sedmdesátých 
let odchází na brněnskou Vy-
sokou školu zemědělskou, kde 
na lesnické fakultě řídil výzkum 
mysliveckého výukového areá-
lu Lednice - Valtice. V té době žil 
na hájence u zámečku Tři Grácie. 

V roce 1982 vyšla jeho úspěš-
ná kniha textů a fotografií Zelená 
perla, oslavující lužní krajinu na 
Břeclavsku. Jako fotograf Lošťák 
vystavoval samostatně i kolektiv-
ně, doma i v zahraničí. Jeho titul 
Podkoní recesistického Knížec-
tví Tři Grácie dokazuje Lošťákův 
smysl pro humor.  Byl také spolu-
zakladatelem Tvrdonických náro-
dopisných slavností a člen jejich 
výborů.  (cv, foto M. Čermák)

Zemřela�legenda�břeclavského�regionu

Na jaře Folklorní výtvarná 
akademie z břeclavské knihov-
ny se zakladatelkou Dagmar 
Benešovou  z Břeclavi a lido-
vou malérečkou Marií Švirgovou 
z Lanžhota přijala pozvání od 
Moniky Vintrlíkové, která nyní 
žije v americké Atlantě a též od 
kulturní atašé pro USA Šárky 
Ponroy Wamberové, která žije ve 
Washingtonu D.C., aby pro české 
komunity u českých škol a am-
basády uspořádaly velikonoční 
dílny. Nejvíce byl zájem o reliéf-
ní zdobení kraslic voskem a ma-
lování na mašle, Jihomoravanky 
zájemce za velkou louží naučily 

vyrobit také malé Morany sym-
bol končící zimy. 

„Cestu jsme společně zvlád-
ly bez komplikací i bez angličti-
ny za 8 dnů. Celkem tři dny jsme 
strávily ve Washingtonu D.C. na 
ambasádě a 3 dny jsme byly v At-
lantě pod záštitou České školy 
a firmy Alba Form. Sice naše mise 
byla rychlá a náročná, ale uděla-
ly jsme radost asi 200 rodákům 
z České republiky včetně rodi-
ny zpravodaje Martina Řezníčka 
anebo honorárnímu generální-
mu konzulovi Georgovi Novako-
vi,“ vysvětlila Dagmar Benešová. 

(red, foto archiv D. Benešové)

Letošního 23. ročníku výtvar-
né soutěže Setkání s uměním se 
zúčastnilo celkem devět škol. 
Ilustrace k architektonickým pa-
mátkám v Břeclavi tvořili žáci ZUŠ 
Trnava, ZŠ Komenského Břeclav, 
ZŠ Slovácká Břeclav, ZŠ Lanžhot, 
ZŠ Kupkova Břeclav, Gymnázia 
Velké Pavlovice, Gymnázia Ví-
deňská Brno, Gymnázia tř. Kapi-
tána Jaroše Brno a břeclavského 
gymnázia. 

Téma nebylo nejlehčí, ale 
všichni účastníci výtvarné sou-
těže se s vervou pustili do krea-
tivního klání. Na pódiu se zatím 
střídaly sbory, kapely či divadel-
níci z Broumova, Trnavy či naše-
ho kraje. Účastníky akce zaujaly 
i chemické a fyzikální pokusy, 
stejně jako kvízy z francouzštiny, 
biologie a němčiny. Na závěr po-
rota odborníků kresby vyhodno-
tila a pod vedením místostarosty 
Zdeňka Urbana předala ceny.

Výsledky výtvarné soutěže:
Výsledky I. kategorie:
1. místo Rachel Konvalinková, 
Gymnázium Brno, třída Kapitá-
na Jaroše
2. místo Pavlína Zugárková, 
ZŠ Slovácká 
3. místo Lenka Střelská, Gymná-
zium Břeclav
Cena poroty Eliška Procházková, 
Gymnázium Břeclav
Cena poroty Michaela Kocánová 
ZUŠ Trnava

II. kategorie:
1. místo Klára Darmovzalová, 
Gymnázium Břeclav
2. místo Nikola Wanke, Gymnázi-
um Vídeňská Brno
3. místo Alena Vanžurová Gymná-
zium Břeclav
3. místo Gabriela Vlková, Gymná-
zium Břeclav
Cena poroty Anna Neugebauero-
vá, Gymnázium Břeclav (sr)

Folkloristky�za�velkou�louží

Setkali�se�s�uměním
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M ě s t s k é  m u ze u m 
a galerie Břeclav pro let-
ní prázdniny připravilo 
výstavu ohlížející se za 
minulostí města Břeclav, 
a to nejen na fotografiích 
a obrazech. Celkem na 
šestnácti panelech bu-
dou představeny různé 
oblasti života v Břeclavi, 
které doplní hojný počet 
dobových fotografií ze 
sbírek Městského muzea. 
Návštěvníci se tak budou 
moci seznámit s historií 
břeclavského pivovaru, 
cukrovaru, zámku, kostela, ale ohlédnou se i za válečnými roky 
v Břeclavi nebo si připomenou významné osobnosti našeho města. 
Dále se seznámí s historií sportu ve městě, zájmovými spolky, živ-
nostníky nebo s hodovými veselím a životem na vsi. To, jakou promě-
nou Břeclav prošla, ukáží panely věnované asanaci města, železnici, 
nebo fotografie z povodní, které naše město v minulosti sužovaly. 

Na výstavu bylo použito více než 250 fotografií, jež jsou vzácným 
dokladem vývoje našeho města, které ve 20. století prošlo velkou 
proměnou. Výstava bude zahájena ve čtvrtek 8. června v 17 hodin 
v synagoze Břeclav a potrvá do 3. září 2017. Jste srdečně zváni na 
prohlídku města, tak jak jej neznáte!  (nk)

Výstava�představí�
Břeclav�na�řece�času Návštěvníci muzea budou mít 

od 26. 6. 2017 možnost navštívit 
v muzeu pod vodárnou výstavu 
„Vládci noci“ věnovanou živo-
čichům, kteří ožívají hlavně za 
soumraku a pod rouškou tmy. Za-
temnělé prostředí výstavy navo-
dí tajemnou atmosféru, ve které 
se vydáme mezi sovy, netopý-
ry, ale i mořské živočichy a sav-

ce. „Vládci noci“ nás zasvětí do 
tajů nočního života zvířat, která 
se dokážou díky svým smyslům 
ve tmě orientovat mnohem lépe 
než člověk. Výstava potrvá do 
17. 9. 2017. Prezentovány budou 
exponáty Muzea Těšínska, Muzea 
Beskyd, Frýdek-Místek, Muzea 
regionu Valašsko a Ostravského 
muzea.   (sv)

Dechová hudba. Oblíbený hu-
dební žánr zejména mezi staršími 
obyvateli Břeclavi, který kromě 
folklorních akcí ve městě není 
příliš slyšet. Zaměstnanci břec-
lavského muzea, kteří mají na 
starosti kulturu, se tak rozhod-
li udělat milovníkům dechovky 
radost a připravili pro ně cyklus 
koncertů, na němž se představi-
la řada známých kapel. Ty zahrály 
k tanci i poslechu ve všech měst-
ských částech od října do května.
„S prvním ročníkem akce jsme 

spokojeni. Zájem byl také o per-
manentky na celou sérii koncer-
tů. V příštím roce chceme udělat 
obdobný projekt, na základě le-
tošních zkušeností jsme se jej ale 
rozhodli trochu zmenšit obsaho-
vě i termínově. Lidé se tak mo-
hou na koncerty těšit především 
v období zimy. Mimo to bychom 
chtěli výrazně snížit vstupné pro 
seniory, kteří jsou největší cílovou 
skupinou,“ vysvětlila vedoucí kul-
tury na břeclavském muzeu Edita 
Rišicová.  (tz)

Vládci�noci�ožijí�v�muzeu�

Cyklus�dechovek�lákal

Talentové zkoušky  
a týden otevřených dveří
Základní umělecká škola v Břeclavi zve všech-
ny zájemce o studium hudebního, tanečního, 
výtvarného nebo dramatického oboru k talentovým zkouškám, 
které se uskuteční ve dnech 19. – 23. června 2017 -  v době od 
13.30 – 17.00 hod. v budově ZUŠ na Křížkovského ul. č. 4.

Hudební obor – přípravná hudební výchova, výuka na všechny 
hudební nástroje, sólový zpěv, sborový zpěv, elektronické kláve-
sové nástroje, příprava ke studiu na vyšších a vysokých školách.                                                          

Taneční obor – taneční průprava, výuka lidových, klasických a sou-
dobých tanců, příprava ke studiu taneční konzervatoře.

Výtvarný obor – kresba, malba, grafika, modelování, práce s ma-
teriály, dekorativní činnosti, příprava ke studiu na středních a vy-
sokých uměleckých školách.

Literárně dramatický obor – přípravná dramatická výchova, dra-
matická průprava, dramatika a slovesnost, pohybová průprava, 
umělecký přednes, základy dramatické tvorby, příprava ke studiu 
dramatické konzervatoře.

K talentové zkoušce není nutná žádná příprava – jde pouze o zjiš-
tění základní míry talentu ke studiu zvoleného oboru.

Pokud vám termín talentových zkoušek nevyhovuje, stačí zavolat 
na uvedené kontakty a domluvit si termín individuálně.

Veškeré informace o talentových zkouškách získáte na ředitel-
ství školy, tel. 519 371 545, e-mail: zusbreclav@zusbreclav.cz

www.zusbreclav.cz

DŘEVOPROGRAM BŘECLAV s.r.o. IČO: 60724218    
Lanžhotská 26 DIČ: CZ 60724218  
690 02  Břeclav tel. + fax.: 519 373 592 
bank. spojení: ČS Břeclav, č.ú. 1380296329/0800  email: drevoprogram@seznam.cz

Vzorková prodejna interiérových dveří  
v areálu firmy Dřevoprogram Břeclav s.r.o.
Lanžhotská 26, Břeclav 690 02
Tel.: + 420 724 966 925

V pátek 16. června se v bistru Irish pub (bývalé Baroko) uskuteční 
setkání bývalých žáků tzv. „reichovské“ školy, jediné školy, ve které se 
i po připojení Břeclavi k německé říši v roce 1938 vyučovalo také česky.

„Když Němci zavřeli všechny české školy v Břeclavi, tak naši rodiče 
bojovali u vídeňského starosty o obnovení české školy. To se jim také 
podařilo, nejdříve se česky vyučovalo na dnešní průmyslovce, pak nás 
přestěhovali na „židák“ – do dnešního Lichtenštejnského domu a nako-
nec do Staré Břeclavi. Učilo se česky i německy, v jedné třídě byli žáci od 
1. do 5. ročníku,“ popsala těžké časy druhé světové války organizátorka 
srazu Zdeňka Bachmanová.

Setkání�„reichovské“�školy
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   ČERVEN                        

 

   2017 
 
Čtvrtek 1.6. v 17:00 

MIMI ŠÉF  
Animovaná komedie, ve které se seznámíte s hodně zvláštním 
batoletem. Nosí totiž elegantní oblek s kravatou, mluví hlubokým 
hlasem a nemístně vtipkuje. A taky se chová jako tajný agent … 
Animovaný,	USA,	2017,	DAB.,	přístupný,	97	min.,	120,-	Kč	
 

Čtvrtek 1.6. ve 20:00 

ZAHRADNICTVÍ:  
RODINNÝ PŘÍTEL 
První díl trilogie, autorského dua - Jan Hřebejk a Petr Jarchovský 
„Tento film je příběhem lásky, která nesměla být naplněna. Vypráví o 
věrnosti, touze, vině a lásce, o odchodech a návratech, o rodině, 
rodičích a dětech. 
Hrají: Ondřej Sokol, Aňa Geislerová, Martin Finger, Jiří Macháček. 
Milostné	drama,	2017,	Česko/Slovensko/Polsko,	
přístupný,	130	min.,	120,-	Kč	
  
Pátek 2.6. v 17:00 ve 2D a ve 20:00 ve 3D 
sobota 3.6. 17:00 a ve 20:00 ve 2D 

WONDER WOMAN 
Ještě než se stala Wonder Woman, podstoupila princezna Amazonek 
Diana trénink, který z ní udělal neporazitelnou bojovnici... 
Režie: Patty Jenkins. Hrají: Gal Gadot, Robin Wright, Chris Pine. 
Akční,	dobrodružný,	fantasy,	USA,	2017,	DABING,	
od	12	let,		130,-/110,-	Kč	
 

Neděle 4.6. v 15:00 

BALERINA 
Pohádka pro celou rodinu. 
Film vypráví příběh Félicie, mladé osiřelé dívky, jejíž největší vášní je 
tanec. S pomocí svého nejlepšího přítele Victora se jí podaří 
uprchnout ze sirotčince a vydat se na dlouhou cestu do Paříže, kde 
na ni čeká mnoho nelehkých úkolů a zajímavých setkání.. 
Animovaný,	dobrodružný,	Francie,	Kanada,	2017,	
DABING,	přístupný,	89	min.,	100,-	Kč	
 

Úterý 6.6. ve 20:00                              ART FILM 

ZABIJÁCI Z MALOMĚSTA 
Prudce nekorektní dánská komedie o tom, že najmout si ruského 
vraha vás vyjde levněji než se rozvést. Otázka zní: stojí to za ty 
následky? 
Režie: Ole Bornedal. Hrají: Nicolas Bro, Ulrich Thomsen, Mia Lyhne 
Komedie,	krimi,	Dánsko,	2017,	titulky,		
od	15	let,	90	min.,	110,-	Kč	
 

Středa 7.6. a čtvrtek 8.6. ve 20:00 

RYCHLE A ZBĚSILE 8 
Další nadupaná akční jízda, která je tu s námi už neuvěřitelných 16 
let a snad nikdy neskončí. 
Režie: F. Gary Gray. Hrají: Vin Diesel, Dwayne Johnson, Jason 
Statham, Charlize Theron. 
Akční,	 dobrodružný,	 USA,	 Fr,	 Kan,	 VB,	 2017,	 titulky,	 od	
12	let,	136 min.,	110,-	Kč	
	
	

 

Pátek 9.6. v 17:00 ve 2D a ve 20:00 ve 3D 
Sobota 10.6. v 17:00 a ve 20:00 ve 2D 

MUMIE 
Mumie versus Tom Cruise. Studio Universal připravilo fanouškům 
impozantní filmový zápas, ve kterém se střetnou dvě legendy. Tento 
souboj bude mít podobu výpravného akčního dobrodružství. 
Režie: Alex Kurtzman. Hrají: Tom Cruise, Sofia Boutella 
Akční,	USA,	2017,	DABING,	od	12	let,	115	min.,	110,-Kč	
 

Úterý 13.6. ve 20:00                            ART FILM 

Z PAŘÍŽE DO PAŘÍŽE 
Bratři Maurice a Joseph jsou kluci, kterým žádná lumpárna není cizí, 
a protože bydlí v Paříži, mají příležitostí pro svá klukovská 
dobrodružství více než dost. Tím spíše, když je jednomu deset a 
druhému dvanáct let. Bohužel jim do dětských her a radostí zasáhne 
tvrdý osud. Jednoho dne jim totiž maminka musí na kabáty přišít žluté 
hvězdy.  
Režie: Christian Duguay. Hrají: Dorian Le Clech, Batyste Fleurial 
Palmieri. 
Dobrodružný,	Fr.,	Kan.,	2017,	DABING,	přistupný,		
110	min.,	120,-Kč	
 

KINO KORUNA JE PROVOZOVÁNO ZA FINANČNÍ 
PODPORY MĚSTA BŘECLAV 

 

 

Středa 14.6. ve 20:00  
Čtvrtek 15.6. v 17:00 a ve 20:00 

STRÁŽCI GALAXIE VOL. 2 
Film je o dobrodružství party superhrdinů, kteří se vydávají až na 
samé hranice kosmu. Strážci se musí naučit držet pohromadě a 
odhalit tajemství rodičů Petera Quilla. 
Režie: James Gunn. Hrají: Chris Pratt, Zoe Saldana, Dave Bautista, 
Bradley Cooper. 
Akční,	sci-fi,	USA,	2017,	DABING,	od	12	let,	136	min.,	
120,-Kč	
 

Pátek 16.6. v 17:00 ve 3D 
sobota 17.6. v 17:00 a neděle 18.6. v 15:00 

AUTA 3 
Legendární závoďák Blesk McQueen  z ničeho nic zjistí, že ho nová 
generace závodních aut poslala mimo závodní dráhu, kterou nade 
vše miluje. Slavný závoďák s číslem 95 musí ve finále závodu o Zlatý 
píst všem dokázat, že nepatří do starého železa. 
Animovaný,	2017,	DABING,	přistupný,	100	min.,	
	130,-/150,-Kč	
 

Pátek 16.6. a sobota 17.6. ve 20:00 

EXTRÉMNÍ RYCHLOST 
Film vypráví příběh dvou bratrů, zlodějů aut, kteří cestují za novou 
zakázkou na jih Francie, kde se dostanou do hledáčku místního 
zločineckého bosse. Zloději Andrew a Garrett Fosterovi (Scott 
Eastwood a Freddie Thorp) se specializují výhradně na nejdražší 
luxusní auta. 
Režie:  Antonio Negret 
Akční,	thriller,	Francie,	2017,	titulky,	od	12	let,	94	min.,	
120,-	Kč	
 

Úterý 20.6. ve 20:00                            ART FILM 

KRÁL BELGIČANŮ 
Král Belgičanů je právě na státní návštěvě v Istanbulu, když se dozví, 
že se jeho země rozpadla. Musí se okamžitě vrátit domů, aby 
zachránil své království. Sluneční bouře ale způsobí, že vzdušný 
prostor je kompletně uzavřen a komunikace nefunguje. Tak začíná 
odysea napříč Balkánem, během níž král objeví skutečný svět - a své 
pravé já. 
Režie: Peter Brosens, Jessica Hope Woodworth. Hrají: Peter Van 
den Begin, Lucie Debay. 
Komedie,	Belgie,	Nizozemsko,	2016,	titulky,	přístupný,		
96	min.,	110,-	Kč	
 

Středa 21.6. ve 20:00   
Čtvrtek 22.6. v 17:00 a  20:00 

POBŘEŽNÍ HLÍDKA 
Mitch (Dwayne Johnson) je chlap jako hora se silným morálním 
kompasem a stoprocentním zápalem pro práci vodního záchranáře. 
Je to prostě naprostý opak Matta Brodyho (Zac Efron), bývalého 
úspěšného olympionika, kterému sláva natolik stoupla do hlavy, že si 
po nekonečné sérii průšvihů musí pod Mitchovým velením jako 
plavčík odkroutit pár desítek hodin veřejně prospěšných prací. 
Režie: Seth Gordon 
Akční	komedie,	USA,	2017,	titulky,	od	15	let,	119	min.,	
120,-	Kč	
 
Pátek 23.6. v 17:00 ve 2D a ve 20:00 ve 3D 
Sobota 24.6. v 17:00 ve 3D a ve 20:00 ve 2D 

TRANSFORMERS: 
POSLEDNÍ RYTÍŘ 
Aby jeden svět žil, musí jiný zemřít. 
Režie: Michael Bay. Hrají: Mark Wahlberg, Anthony Hopkins, Laura 
Haddock. 
Akční,	sci-fi,	USA,	2017,	DABING,	přístupný,	
150,-/130,-	Kč	
 

Úterý 27.6. ve 20:00  

VŠECHNO ÚPLNĚ VŠECHNO 
Ahoj, jmenuji se Madeline a jsem alergická na celý svět... Snímek 
pojednává o dívce Madeline (Amandla Stenberg), která, ač to zní 
paradoxně, je alergická na vše kolem ní. Tato vzácná choroba ji 
omezuje jen na pohyb doma, Madeline nesmí ven a skoro nikdo 
nesmí k ní. Vše se ale mění, když se do sousedního domu přistěhuje 
nová rodina. 
Režie: Stella Meghie 
Drama,	romantický,	USA,	2017,	titulky,	od	12	let,	
96	min.,	110,-	Kč	
 
 
 
 

 
Středa 28.6. a čtvrtek 29.6. ve 20:00 

VETŘELEC: COVENANT 
Režie: Ridley Scott  
Hrají: Michael Fassbender, Katherine Waterston, Billy Crudup. 
Sci-fi,	thriller,	USA,	2017,	titulky,	od	15	let,	122	min.,	
110,-	Kč	
 

Pátek 30.6. v 17:00 ve 3D 
Sobota 1.7. v 17:00 a neděle 2.7. v 15:00 

JÁ, PADOUCH 3 
Je dobré být zlý. 
Animovaný,	2017,	USA,	DABING,	přístuný,	96	min..,		
150,-/130,-Kč	
 

Pátek 30.6. a sobota 1.7. ve 20:00 

HOLKY NA TAHU 
Nejlepší pařby jsou ty na, které se vám nechce. 
Režie: Lucia Aniello. Hrají: Scarlett Johansson, Kate McKinnon, Jillian 
Bell, Ilana Glazer, Zoë Kravitz. 
Komedie,	USA,	2017,	titulky,	od	15	let,	120,-	Kč	
 

Středa 5.7. ve 20:00 ve 3D   
čtvrtek 6.7. v 17:00 ve 3D a ve 20:00 ve 2D 

PIRÁTI Z KARIBIKU: 
SALAZAROVA POMSTA  
Dobrodružný,	komedie,	USA,	2017,	DABING,	přtístupný,	
130	min.,	140,-/120,-Kč	
 

Pátek 7.7. v 17:00  a ve 20:00  
Sobota 8.7. v 17:00  a ve 20:00 

SPIDER-MAN: 
HOMECOMING 
Akční,	dobrodružný,	USA,	2017,	DABING,	přístupný.	
 

PODZIMNÍ PŘEDSTAVENÍ V KORUNĚ 
/předprodej zahájen/ 

	

26.10.	v	19:00	

LIGA PROTI NEVĚŘE 
IVO ŠMOLDAS - VERONIKA NOVÁ 

 MICHAELA KUKLOVÁ 
	
	

	

22.11.	v	19:00	

MINIPÁRTY 
KAREL ŠÍP - ALOIS NÁHLOVSKÝ 

	

	

13.12.	v	19:00	

TCHÝNĚ NA ZABITÍ 
LUCIE ZEDNÍČKOVÁ - MARTIN KRAUS - ANNA 

KULOVANÁ - DANA HOMOLOVÁ	
 

REZERVACE NA FILM KONČÍ: 30 min. před filmem 
NA OSTATNÍ AKCE: 5 DNŮ OD REZEVACE 

PŘEDPRODEJ A REZERVACE:  
ÚT-PÁ:  10:00 – 12:00 a 15:00 - 20 SO: 17:00 – 20:00 

 
 
 

Vážení návštěvníci, 
přes prázninové měsíce v kině Koruna  

NEBUDE PROMÍTÁNÍ 
První promítání plánujeme na  

poslední prázdninový - první zářijový vikend. 
Tato nucená pauza vám všem,  

kteří k nám do kina Koruna chodíte,  
přinese mnoho změn, 

nejen vizuálních, ale i pohodových... 
 

Těšte se do kina, těšíme se na vás... 
Vaše Koruna  

 
sledujte informace na FB a www.kinobreclav.cz 
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Ani jsme se nenadáli a letoš-
ní půlrok nám odlétl jako chmýří 
z pampelišek. Nebo pampevlků? 
Necháme to raději na posouze-
ní botanikům. Tak. Dám si brýle 
a kouknu se do kalendáře. Copak 
nás to v tomto měsíci asi čeká? 
Bůh suď. Ano. Prvního mám svá-
tek. Je přece Mezinárodní den 
dětí. Drobet dětinštím a to je jis-
tý důvod k oslavě. Osmého červ-
na je Medarda. A tak dále a tak 
dále. Čas běží, voda teče. Když tak 
sleduji stav vody na moravských 
tocích, přátelé nic moc. S naší 
Dyjí je to jak s množstvím vína 
v mém opleteném demižonu. 
Stále klesá. A lepší to asi nebude. 
Ale důležité je, aby nám neklesa-
la nálada. A tak jsem se zvesela 
vydal se svým věrným Beníkem 
na procházku naším městem. Ve-
dle břeclavského gymnázia stojí 
od roku 1892 kaple svatého Ro-
cha. Jméno tohoto patrona nesla 
i dnešní ulice Boženy Němcové. 
V nikách novogotického oltáře 
kaple byly dříve umístěny dřevě-
né plastiky Krista, sv. Šebestiána 
a sv. Rocha. Kam se asi poděly? 

To jenom vítr ví, jen vítr zná. Stej-
ně tak zmizela v toku času socha 
patronky bývalého břeclavského 
německého gymnasia císařovny 
Sisy. A poté plastika Osvobození 
od hodonínského sochaře Rudy 
Štábly. Po roce 1945 nalezla své 
místo u vchodu této střední ško-
ly. Stala se asi obětí obrodných 
nálad po roce 1989. A jdeme dál. 
Kampak se poděl zvon zdobící 
zvonici Kaple Vzkříšení Páně, kte-
rá stojí na Sovadinově ulici? A kdo 
dnes pase kamenného beránka, 
domovní to znamení stejnojmen-
ného hotelu? Byl v něm ubytován 
malíř Josef Mánes. Jedna malá 
procházka mi nastolila hrstku 
otázek. A to se ani netroufám ze-
ptat, ve které výkupně sběrných 
surovin skončila bronzová hlava 
Jiřího Dimitrova. A tak zmožen 
množstvím tajemství, s hlavou 
jako bednou od banánů, jsem ra-
ději zašel s Benem do oblíbené vi-
notéky na čtvrtku bílého. Už jsem 
z toho dostal pořádnou žízeň.

Ps: včera mi kdosi volal, že kvě-
ten se čínsky řekne Wü yué.

Karel Křivánek

Tip na v ýlet . Galerie 99 
spolu s firmou KVĚT Blažovice 
zvou širokou veřejnost v sobotu 
10. června 2017 od 9 do 18 ho-
din na výstavu abstraktní tvorby 
A. Vojtka. Obrazy budou instalo-
vány v přírodě. Můžete obdivovat 
krásná zákoutí u jezírka, květin, na 
dokonalém trávníku. Můžete zde 
nejen prohlížet obrazy, ale ve sto-
je, v sedě  i v leže relaxovat a po-
být v nádherném prostředí. Akce 
se uskuteční v rámci Víkendu ote-
vřených zahrad již potřetí. Atmo-
sféru neobvyklé chvíle umocnění 
tóny klavíru.

V Galerii 99 na ulici Slovácká 
pokračuje výstava břeclavského 

výtvarníka Radka Důbravného. 
Jak jsme již psali, můžete si pro-
hlédnout 11 olejomaleb z jeho 
surrealistické tvorby. Jeho ob-
razy jsou ojedinělé, neváhej-
te s návštěvou. Výstava trvá do 
4. července 2017.

Jižní Morava v Praze – 210. 
samostatná výstava A. Vojtka 
bude zahájena v budově Českého 
rozhlasu v Praze v pondělí 3. čer-
vence 2017. 

Malujeme společný ob -
raz. Každý může přijít do galerie 
a zvolit si svou barvu, podepsat 
se. Jaký rekord vytvoříme, zále-
ží i na vás. Těšíme se na setkání 
v Galerii 99.

Galerie nabízí: stálou expo-
zici šperků ze dřeva, více než sto 
grafických děl, veškeré služby 
související s poradenstvím a vý-
tvarným uměním, oceňování ob-
razů, restaurování, atd.

Otevřeno: úterý až pátek od 
14.00 do 17.00 hodin, případně 
po telefonické domluvě kdyko-
liv- 519 372118, 723 930 015, 723 
887 977. Galerie AV na ul. J. Molá-
ka na zazvonění nebo na telefon.

Novinky v knihovně
V rámci neustálého zlepšová-

ní služeb čtenářům jsme nově 
prodloužili výpůjční dobu u no-
vinek v oddělení pro dospělé ze 
14 dní na jeden měsíc (bez mož-
nosti prodloužení). Výpůjční lhů-
ta u knih ze studovny se rovněž 
prodlužuje - z jednoho týdne na 
celý měsíc. Věříme, že tyto změ-
ny přivítáte a zájem o dané kni-
hy bude ještě větší než doposud.

C. D. Payne v Břeclavi!
Ne, nešálí vás zrak, po loň-

ském červnovém turné s Rober-
tem Fulghumem přiváží LiStO-
VáNí do Břeclavi další hvězdu, 
autora kultovního Mládí v hajzlu, 
C. D. Payna. V akci uvidíte hned 
několik jeho starších knih (Mládí 
v hajzlu, Neviditelný, Nestydaté 
plavky), ale i jeho poslední vyda-
nou knihu Zázrak v plechovce. 

Představení se uskuteční v pá-
tek 9. června v 18 hodin ve vel-
kém sále knihovny. Účinkují Věra 
Hollá, Jiří Ressler a C. D. Payne. 
Vstupenky jsou dostání v před-

prodeji v čítárně za 80,-, na místě 
100,- Pokud máte zájem, nevá-
hejte, kapacita míst je omezena 
(maximálně 100 míst)! Po před-
stavení se uskuteční autogramiá-
da C. D. Payna a samozřejmě bude 
i možnost si jeho knihy na místě 
koupit. 

Od vzniku života  
po evoluci člověka

Zlatým hřebem jarní části 
přednáškového cyklu Cesta nejen 
ke hvězdám bude přednáška bý-
valého předsedy Akademie věd 
České republiky, prof. RNDr. Vác-
lav Pačese, nazvaná Od vzniku 
života po evoluci člověka, která 
se uskuteční v úterý 13. června 
2017 v 18 hodin ve velkém sále 
knihovny.

Existují dva zásadně odlišné 
názory na původ života na Zemi. 
Jeden je založen na víře, že život 
byl stvořen nějakou vyšší mocí. 
Podle druhého názoru mohl ži-
vot vzniknout samovolně v soula-
du s přírodními zákony. Výsledky 
získané metodami molekulární 

genetiky a studium dědičné in-
formace ukazují, jak snad vypa-
daly první struktury s vlastnostmi 
živých objektů, jak mohly vznik-
nout a jak se mohly vyvinout do 
současných složitých struktur. 
Na molekulární úrovni se daří ob-
jasňovat některé mechanizmy, 
které vedly k vývoji vyšších orga-
nizmů včetně člověka. Vstupné 
dobrovolné.

Projezme se ke zdraví,  
aneb jak se zbavit nemocí 

Na přednášce Projezme se ke 
zdraví, aneb jak se zbavit ne-
mocí, která se uskuteční v úterý 
20. června v 18 hodin v malém 
sále knihovny, se mohou zájem-
ci dozvědět odpovědi na zajíma-
vá témata, týkající se zdravého 
životního stylu:  jak se projíst ke 
štíhlosti s plným břichem - jak si 
obnovit zdraví a zbavit se letitých 
chorob - proč jsme stále unavení 
a chybí nám radost ze života a dal-
ší. Přednášející, Stanislav Skřič-

ka, který natáčel v USA a Kanadě 
dokument o úspěšném vyléčení 
rakoviny, autismu, a dalších civi-
lizačních chorob, včetně alergií 
a ekzémů, představí také svou no-
vou knihu UzdRAWme se.

Prázdninová výpůjční doba
Upozorňujeme čtenáře, že 

ústřední budova knihovny na uli-
ci Národních hrdinů 9 bude prv-
ní červencový týden uzavřena. 
V dalších prázdninových týdnech 
platí ve všech provozech ústřední 
budovy knihovny normální půj-
čovní doba, z provozních důvodů 
bude ale každý pátek pro veřej-
nost zavřeno. 

Na pobočce v Poštorné bude 
o prázdninách otevřeno v pon-
dělí a ve čtvrtek od 9 do 12 hodin 
a od 13 do 18 hodin, na pobočce 
v Charvátské Nové Vsi bude ote-
vřeno v pondělí od 10 do 12 ho-
din a od 13 do 18 hodin a ve Staré 
Břeclavi v úterý od 10 do 12 hodin 
a od 13 do 18 hodin.  (jč)

Břeclavská�knihovna�připravuje�na�červen��2017

PampeLIŠKY�nebo�pampeVLCI
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Zatímco většina dálkařů se 
zlepšuje po centimetrech, od-
chovanec břeclavské Lokomoti-
vy Radek Juška to raději bere po 
decimetrech. Ukázal to například 
na halovém ME v Praze 2015, kde 
se z dosavadního rekordu 794 cm 
zlepšil na 810 cm a bral stříbro. 

Naprosto špičkov ý v ýkon 
předvedl teprve čtyřiadvaceti-
letý Juška na konci května na 
Memoriálu Ludvíka Daňka v Tur-
nově, kde překonal republikový 
rekord ve skoku do dálky, který 
29 let držel Milan Mikuláš. Juš-

kův let 829 cm, kdy si vylepšil 
dosavadní výkon o 14 cm, by při-
tom stačil na bronzový kov při 
poslední olympiádě. Atlet, kte-
rý dříve trénoval v Břeclavi pod 
Zbyňkem Chlumeckým a nyní zá-
vodí za PSK Olymp Praha, potvr-
dil vzrůstající výkonnost a svým 
veleskokem se letos zařadil mezi 
čtyři nejlepší skokany světa. 

Gratulujeme, přejeme mnoho 
dalších skvělých úspěchů a dě-
kujeme za skvělou reprezentaci 
břeclavského regionu ve světě. 
 (dav, foto Aleš Gräf)

Starosta Pavel Dominik pozval 
ke konci května na břeclavskou 
radnici maratonce Víta Jonáše, 
aby mu společně s místostaros-
ty Zdeňkem Urbanem a Svato-
plukem Pěčkem poděkoval za 
úspěšnou reprezentaci města při 
mezinárodních běžeckých závo-
dech.

Jonášovy výkony jsou o to ob-
divuhodnější, že se v mládí atleti-

ce nevěnoval a s dálkovými běhy 
začal až po čtyřicítce a po pře-
konání vážných zdravotních pro-
blémů. V současné době naběhá 
každoročně cca 3 500 kilometrů 
a na svém kontě už má 21 ma-
ratonů, včetně slavných závodů 
v Bostonu, Berlíně, Praze nebo 
Košicích, závodil také v atraktiv-
ních lokalitách jako jsou Kambo-
dža nebo Bali.  (juh)

Květnový turnaj partnerských měst, kdy se mezi sebou utkali na hřišti v areálu MSK Břeclav hráči z Lysé nad Labem, Břeclavi, slovenské 
Trnavy a polského Andrychówa ovládli domácí fotbalisté a podařilo se jim tak zvítězit i nad Andrychówem, který na turnaji zvítězil v loňském 
roce.  (dav)

Veleskok�Jušku�zařadil�
mezi�světovou�elitu

Maratonec�Vít�Jonáš�
na�břeclavské�radnici

Turnaj�partnerských�měst�ovládli�Břeclavští
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CLAS GROUP S.R.O.

VODOINSTALACE
TOPENÍ

Havlíčkova 232/31, Břeclav 4, 691 41
mobil: 776 106 980, e-mail: clas1@tiscali.cz

Florbalisté hledají nové naděje
Nové talenty hledají břeclavští florbalisté. Děti lákají ze-

jména na příjemné prostředí, pohodovou atmosféru, ale i do-
statek příležitostí k soutěžení. 

Florbal je pro svou jednoduchost a finanční nenáročnost stá-
le populárnějším sportem a současného trendu se snaží využít 
i v Sokolu Břeclav. „Florbalová základna se rozrůstá a mezi dětmi 
i rodiči jde o stále více oblíbený sport. A není se co divit. Je snadno 
dostupný, stačí vám florbalka, boty a zejména je to skvělá zába-
va,“ vypočítal důvody boomu trenér Drahoslav Vrzal.

„Tréninky jsou každé úterý a čtvrtek. V tu dobu také rádi uví-
táme nové zájemce, kteří by se chtěli připojit k týmu. Dveře jsou 
otevřené pro každého. Přijít mohou také dívky, kterých máme 
v klubu hned několik. Určitě se pro všechny najde místo. Zápasy 
jsou samozřejmě to, co děti baví nejvíc, a proto jich zařizujeme 
vždy dostatek. Každý v zápase pochopitelně dostane prostor,“ 
uvedl trenér florbalu.

Mládežnická družstva pravidelně nastupují k utkáním proti 
vrstevníkům z nedalekého okolí. Naposledy se zúčastnili tuto so-
botu florbalového turnaje v Podivíně, kde v kategorii 1. až 6. třída 
obsadili mladí florbalisté ze Sokola Břeclav druhé místo.  

Na začátku dubna skončili hráči a hráčky Sokola Břeclav 
na Přeboru Moravy ve florbale na skvělém druhém místě. Nej-
lepším střelcem turnaje byl vyhlášen Pavel Breu z břeclavské-
ho Sokola. Zároveň si tímto vybojovali postup do celostátního 
kola, které se uskuteční v květnu v Praze. Kontakt na trenéra: 
 vrzal.drahoslav@seznam.cz.     (vd)

Na mezinárodní sou-
těži Grand Prix v Olo-
mouci, které se konalo 
v květnu, získala Břec-
lavanka a studentka 
Gymnázia Břeclav hned 
3 cenné kovy. Mezi vel-
kou konkurencí, kde 
nechyběli ani taneční-
ci z Francie a Německa, 
získala ve skupinovém 
klasickém baletu s ná-
zvem Orchestr 1. místo. 
Moderní tanec Aliens 
ocenili porotci další 
zlatou medailí a v sólo-
vém tanci Variace stí-
nu, který je z baletu 
La Bajadéra, vybojovala 
břeclavská baletka třetí 
místo. Její vystoupení 
hodnotili mj. sólisté Ná-
rodního divadla z Prahy. „Děkuji své trenérce Sylvě Mičánkové, která 
je autorkou choreografií a která s námi všechny variace natrénovala,“ 
uvedla šťastná Izakovičová.  (iz)

Studentka břec-
lavského gymnázia 
Anna Třináctá, star-
tující v barvách klubu 
Judo SKKP Brno, vy-
bojovala v Hranicích 
na Moravě titul mist-
ryně České republiky 
pro rok 2017 v katego-
rii juniorek. V kvalitně 
obsazeném turnaji ji 
na cestě k titulu čeka-
ly tři zápasy se zkušenými soupeř-
kami. Třináctá přesto dokázala 
každý z nich ukončit s přehledem, 
ještě daleko před uplynutím ča-
sového limitu. Dva z nich přímo 
z postoje, kdy soupeřku techni-
kou seoinage hodila na čistá záda, 
třetí pak technikou držení na zemi 
v kombinaci se škrcením.  Svým 
výborným výkonem tak dosáhla 

na kov nejcennější a v šestnácti 
letech na mistrovský titul v kate-
gorii juniorek. Krásný pocit ze zis-
ku mistrovského titulu tak zažila 
již počtvrté. Dvakrát v žákovských 
kategoriích, jednou v dorostu a ju-
niorkách. Dále ji letos čekají boje 
o splnění limitu pro účast na ME 
kadetů, které se odehrávají v rám-
ci závodů Evropského poháru. (tř)            

Břeclavský motocyklový zá-
vodník Petr Jadrný závodí o body 
do národních šampionátů Slo-
venska a Česka a do celkového 
pořadí mezinárodního šampio-
nátu MOTOCh. Na své motorce 
Kawasaki ZX6 si nejprve před jar-
ními závody na Slovakiaringu vy-
zkoušel jízdu v nepřízni počasí 
za neustálého deště a silného 
větru. Do ostrého závodu star-
toval ze 4. místa a i přes to, že 

během jízdy útočil na medailo-
vé posty, vinou špatného zařa-
zení v posledním kole nakonec 
skončil bramborový. V dalším zá-
vodě startoval při sloučení ku-
batur ze 7. místa a probojoval se 
na čtvrté. Jadrný tak znovu do-
kázal, že patří mezi elitu a odve-
zl si z prvních závodů 26 bodů 
v šampionátu MOTOCh a v Mist-
rovství České republiky 28 bodů  
za 3. a 4.  místo.  (hru)

Baletka�Pavla�
Izakovičová�brala�zlato

Judistka�Třináctá� 
zlatá�na�republice

Motocyklista�Petr�
Jadrný�sbírá�body
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Turnaj v malé kopané
Občanské sdružení OLYMPIA Stará Břeclav pořádá ve středu 5. července v městském spor-

tovním areálu OLYMPIA v lokalitě Pastvisko ve Staré Břeclavi již XVII. ročník Turnaje v malé 
kopané „O POHÁR OLYMPIE“. Turnaje se zúčastní 8 družstev z Břeclavi, Hodonína, Lanžho-
ta a Hlohovce. Prezentace účastníků je v 11.30 hod., začátek prvních utkání je stanoven 
na 12 hod.. Hraje se ve dvou skupinách, současně na dvou hřištích, počet hráčů 6+1, hrací 
doba 2x15 min. Utkání o pořadí začnou v 17 hod., finále se uskuteční v 17.45 hod. Přibližně 
v 16.15 hod. předvedou své fotbalové umění přípravky MSK Břeclav. Prvenství z r. 2016 bude 
obhajovat TATRAN POŠTORNÁ. Bohaté občerstvení a společné posezení s hudbou je zajiš-
těno pro všechny hráče a příchozí.  (pv)  

poèítaèù, 
notebookù,
tiskáren, 
tabletù, ...

SERVIS

Cykloterasa s občerstvením
Pořádání firemních 
a soukromých akcí
Možnost grilování 
a zajištění rautů

Adresa: Hraniční 205 (U Fosfy), 
691 41 Poštorná

Tel: +420 776 280 507

Hned dva publikování hodné 
počiny má na kontě břeclavský 
volejbal. Břeclavská odchovan-
kyně Marika Tesařová s extrali-
govým týmem žen VK KP Brno 
zakončila letošní extraligovou 
sezónu na senzačním třetím mís-
tě! Na medaili Brno čekalo šest 
let. V sérii zápasů o bronz ji vy-
bojovalo s Ostravou nejdrama-
tičtějším možným způsobem 
a brněnský tým bral vysněný 
cenný bronz. O výsledku přitom 
rozhodovala v koncovce právě 
Tesařová, která za stavu 13:13 za-
hrávala dvě nejdůležitější podá-
ní své volejbalové kariéry. Obě 
zvládla výborně a zejména to po-
slední vedlo k přímému vítězné-

mu bodu, když ostravská hráčka 
zahrála míč do sítě.

Na 12. konferenci Českého vo-
lejbalového svazu, v rámci kte-
ré byl zvolen nový výbor ČVS, 
padla nominace padla i na před-
sedu volejbalového oddílu TJ Lo-
komotiva Břeclav Ivana Rylicha. 
Za úspěšnou manažerskou práci 
byl zvolen jako zástupce Jihomo-
ravského volejbalového svazu do 
nového výboru ČVS. Volejbalový 
oddíl TJ Lokomotiva Břeclav vní-
má zvolení svého předsedy do vr-
cholného orgánu ČVS především 
jako ocenění dosavadní koncepč-
ní práce celého oddílu při rozvoji 
volejbalového sportu v břeclav-
ském regionu.  (ir)

Tesařová�bronzová,�
Rylich�ve�výboru�ČVS

Přijďte fandit nebo závodit na závody dračích lodí, které se konají 
24. 6. v Břeclavi v areálu Slováckého veslařského klubu. Partnery zá-
vodu Břeclavský drak 2017 jsou město Břeclav, Gumotex a Autocent-
rum hm. Více info. na  http://dracilode.svkbreclav.cz/

Na�Dyji�vyjedou�draci

O dušu tradičně v Charvátské Nové Vsi
Je na čase oprášit své "Ukrajiny" a začít mazat řetázky.  

Za několik dnů totiž pojedeme O dušu.
Recesistický závod kol s pevným převodem odstartuje

17. 6. ve 14 hodin u hostince U Buvola v Břeclavi - Charvátské Nové Vsi.
Prezentace závodníků proběhne na místě od 12 hodin.

Tradiční trasa - silniční okruh 23,1 km:  
Char. N. Ves - Lednice - Valtice - Poštorná - Char. N. Ves.

Je potřeba mít kolo s jedním převodem a běžnou šířkou pláště 32 mm a více 
 (nesmí být úzký - závodní plášť), bez zaklapovacích pedálů.  

Startovné činí 100 Kč + 50 Kč záloha na čip časomíry.

I letos si v břeclavském katastru 

můžete zaběhat lesy

Startuje se 17. 6. v Lednici  

a trasy závodu 

Běhej lesy
vedou napříč celým katastrem

Více informací naleznete  

na https://behejlesy.cz/
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Okna česká,
domov můj.

Okna, dveře, fasády, PVC, hliník. Dále dodáváme garážová vrata KRUŽÍK v ceně od 19.990 Kč včetně dopravy, montáže a DPH.

PRAMOS, pobočka Břeclav, Lidická 50, tel: 519 374 444, mobil: 777 035 925, e-mail: breclav@pramos.cz
  Akce platí ještě do 30. 6. 2017On-line kalkulace na www.pramos.cz

SLEVA!
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Značková prodejna BERNARD
v Břeclavi.

Chystáte oslavu, pořádáte party?
Nezapomeňte na pivo!

Výčepní zařízení jen za 99 Kč/víkend.

Značková prodejna BERNARD
U Nemocnice 3373/6
690 02 Břeclav 

OTEVÍRACÍ DOBA
Po–Pá 8.00–12.00     12.30–18.00
So 8.00–12.00

KONTAKT
tel.: +420 725 372 938
e-mail: breclav@bernard.cz 
tel.: +420 725 372 938
e-mail: breclav@bernard.cz 


